
Protokół Nr 20/08 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 16 września 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1130 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia  członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się  19 września  2008 r. 
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkól za I-sze półrocze 2008 roku oraz   
   ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2008/2009 .  
   Stanowisko komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za  I-sze półrocze 2008 roku  
   Opinia komisji   
6.Sprawy róŜne     
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 19/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady  najbliŜszej 
sesji , komisje przeanalizowała je, wysłuchała  uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XX/162/08 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego - komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
  
- projekt uchwały Nr XX/163/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński  w 
obrębie geodezyjnym Krąpiel – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
  
- projekt uchwały Nr XX/164/08 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku – 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XX/165/08  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  
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Wójt Gminy przypomniał ,Ŝe w tej sprawie opinia komisji gospodarki była pozytywna , ale 
był warunek wyremontowania tych dróg przez powiat i dlatego komisja gospodarki  na 
wczorajszym posiedzeniu zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie w/w 
projektu  uchwały , do którego wrócimy ewentualnie na następnej sesji lub w terminie 
późniejszym .Komisja uwaŜa ,Ŝe naleŜy dokładnie rozwaŜyć ten temat , powiat winien 
wykonać to do czego zobowiązał się i m.in. teŜ dokonać ekspertyzy mostów i tutaj wójt 
odczytał porozumienie z którego wynikało co powiat winien zrobić na tych drogach  . 
Komisja jednogłośnie poparła wniosek komisji gospodarki o wycofanie w/w projektu 
uchwały z porządku obrad sesji . 
Wójt Gminy dodatkowo poinformował ,Ŝe w związku z budową obwodnicy odcinek drogi od 
drogowskazu na Skalina do granic miasta – Tesco-   będzie drogą gminną i  tutaj będzie 
gmina się starać, aby  droga została  przejęta przez  Powiat , podobna sytuacja jest w Gminie 
Kobylanka, dlatego będą prowadzone wspólne negocjacje . 
 
- projekt uchwały Nr XX/166/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. zmiany limitów 
wydatków na wieloletnie  programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i 
projekt realizowany ze środków  pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , 
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
( EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi – komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji poprosiła o uwagi i pytania do informacji ,która otrzymali wszyscy 
członkowie komisji, a dotyczy ona działalności Ośrodka za I- sze półrocze 2008 r. oraz ocena 
przygotowania szkół do roku szkolnego 2008/2009 . 
Zastępca wójta zwrócił uwagę na to ,iŜ nie zrealizowano stypendiów 24 uczniów  , bo rodzice 
nie pilnują terminów rozliczenia się . 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na pytanie Przewodniczącej Komisji dotyczące zamiaru 
likwidacji szkoły w Koszewie , gdzie według odpowiedzi wójta nie ma takiej opcji . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię do informacji , a mianowicie :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła informacj ę i pozytywnie oceniła 
działalność Ośrodka za I –sze półrocze  2008 r. jak równieŜ przygotowanie  szkół do 
roku szkolnego 2008/2009 . 
Ad.5 
Przystępując do dyskusji nad realizacją budŜetu gminy za I-sze półrocze 2008 roku 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o uwagi bądź pytania . 
Radny Kochaniec zapytał się m.in. o wydane środki na zwrot podatku akcyzowego zawartego 
w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów 
rolnych- czy są to środki z budŜetu gminy i tutaj Wójt odpowiedział ,Ŝe gmina wypłaca ale 
dostaje na to środki z budŜetu państwa jako dotacje celowe . 
Odpowiadając na następne pytanie radnego Kochańca dotyczące kanalizacji  m.in. Koszewa , 
Wójt Gminy wyjaśniając  m.in. powiedział ,Ŝe projekt jest aktualizowany i wspólnie z 
siedmioma gminami zostanie złoŜony , jest to pod kontrolą Urzędu Marszałkowskiego . Wójt 
podkreślił ,Ŝe jeŜeli przystąpi się do inwestycji to w pierwszej kolejności będzie to 
Wierzchląd i Skalin . 
Wyjaśniając wątpliwości radnego Kochańca  powiedział ,Ŝe będzie teŜ modernizacja  
istniejącej sieci w Koszewie .  
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię do w/w  informacji , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu 
gminy za I-sze półrocze 2008 roku . 
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Ad.6 
Wójt Gminy –poinformował o wynikłej niedawno sprawie , a dotyczącej inwestorów budowy 
galerii pod Lipnikiem , iŜ Rada podjęła trzy uchwały dotyczące zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego , a oni mają problem i chcieliby , aby ta zmiana była 
zrobiona jedną uchwałą .Wójt podkreśli ,Ŝe jeŜeli będzie to im bardzo przeszkadzało to na 
następną sesję złoŜy  projekty , aby im pomóc . Jak równieŜ poinformował Wójt o sprawie 
dotyczącej przejęcia drogi od Akademii i przekazania jej inwestorowi . 
Radna Kornet poruszyła następujące sprawy : 
- zapytała się o świetlicę w Poczerninie , a konkretnie o sprawdzenia  faktu -dlaczego wyszedł 
  grzyb pleśniowy na ścianie w świetlicy    
Wójt Gminy – wyjaśnił ,iŜ w tej sprawie odbyły się oględziny i stwierdzono , iŜ jedną z 
przyczyn moŜe być nie wietrzenie świetlicy , ale trzeba będzie okopać i spuścić wodę . 
- zaproponowała , aby po rozpoznaniu sprawy i sprawdzeniu zainteresowanych , nie załoŜyć 
przedszkola odpłatnego w budynku po Ośrodku Zdrowia w Sownie , 
- kolejna sprawa dotyczyła tego ,iŜ w przypadku kiedy energetyka wyłącza energię  winna 
powiadomić wodociągi , bo ostatnio kiedy nastąpiło wyłączenie światła w Poczerninie to  nie 
było wody w Sownie , naleŜy poinformować energetykę o obowiązku zawiadamiania 
wodociągów o wyłączeniach energii. Kolejna sprawa dotyczyła tego czy gmina wysłała 
pismo do wodociągów w sprawie zakupu agregatu . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe  nie wysyłano pismo tylko została przeprowadzona rozmowa z 
nowym dyrektorem i kupią nowe agregaty . Ponadto wójt zasugerował ,Ŝe gmina na swoje 
potrzeby teŜ mogłaby kupić agregat . 
Radna Kornet – przypomniała ,aby ująć w projekcie budŜetu gminy na rok 2009 drogę do 
boiska w Sownie . 
Wójt Gminy odpowiadając poinformował ,Ŝe komisja gospodarki pozytywnie zaopiniowała 
celowość złoŜenia przez Gminę wniosku do Urzędu Marszałkowskiego  o przyznanie 
środków z terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych  na rok 2009 na przebudowę 
dróg dojazdowych  w Sownie , gdzie ta droga będzie  równieŜ ujęta . 
Przewodnicząca Komisji przypomniała sprawę dotycząca  kursu autobusu MZK w niedzielę 
do Skalina i tutaj zastępca wójta wyjaśnił , iŜ będzie kurs sondaŜowy . 
Radny Klim poruszył następujące sprawy :  
- zwrócić się do opiekuna Oz Kiczarowskich  , aby posprzątali teren ,bo jest zaśmiecony , 
- rozwaŜyć moŜliwość wyczyszczenia drogi powiatowej  Małkocin-Warchlino przez 
mieszkańców w zamian za drewno , 
- przed mostem w Klępinie postawić przed znak informujący o tonaŜu , 
- załoŜenie lamy oświetleniowej przy garaŜach w Klępinie     
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe w sprawie wyczyszczenia drogi zostanie skierowane do 
powiatu takie zapytanie . 
Radny Grabski poruszył dwie sprawy , pierwsza dotyczyła poinformowania mieszkańców o 
objeździe skoro jest remontowany przepust na drodze , a druga dotyczyła remontu drogi 
gminnej do Czarnkowa . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
Protokołowała :                                                                      Przewodnicząca Komisji  
Zofia Stoczkowska                                                                    ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                 Data podpisania : 
2008.09.16                                                                               2008. …………… 


